

香港三項鐵人總會
Hong Kong Triathlon Association
健康申報表 Health Declaration Form
免責聲明 Disclaimer

由總會職員填寫

負責職員簽名: _____

收集此表日期/ 時間: _____

因應新型冠狀病毒疫情情況，本總會將要求參加者參加比賽前必須遵守以下守則：

In response to the recent situation of COVID-19, we have now implemented the following procedures to any person participating the competition:

- 每人在比賽開始前必須填寫一張健康申報表
 Before the competition start, each person needs to fill in the health declaration form

本人明白及願意遵守以上規則，及確認所填報之資料全部屬實，如經發現有任何虛報或漏填資料，總會職員有權拒絕本人參加比賽而不作任何補償，總會並保留一切追究權利。

I understand and accept to follow the above rules, and declare all the information provided is true and valid, if there is any information found to be untrue or missed without reason, staff can refuse me to participate in the competition without any compensation, and the Association reserves all the legal right.

本人同意在比賽期間服從工作人員指示，並同意不會因參加比賽期間所蒙受身體及財物損失，而向 貴總會作金錢上或其他方面的賠償要求及任何責任。

I hereby agree that I will follow the instructions from officer during the competition. I will not recover compensation and responsibility from the Association in case of physical injury incurred due to the participation in the competition.

參加者姓名 Participant name: _____

參加者/ 參加者家長或監護人簽署 (如參加者未滿18歲)

Participant / Parents Signature (If participant under 18) : _____ 日期Date: _____

1) 發燒 Fever	<input type="checkbox"/> 是Yes / <input type="checkbox"/> 否No 溫度 Temperature: _____
2) 咳 Cough	<input type="checkbox"/> 是Yes / <input type="checkbox"/> 否No
3) 氣促 Shortness of breath	<input type="checkbox"/> 是Yes / <input type="checkbox"/> 否No
4) 腹瀉 Diarrhea	<input type="checkbox"/> 是Yes / <input type="checkbox"/> 否No
5) 在過往 14 日內曾經外遊 Travelled to other countries within 14 days	<input type="checkbox"/> 是Yes / <input type="checkbox"/> 否No 如有，請列明 If yes, please specify: _____
6) 有接觸過疑似或確診新型冠狀病毒患者 Had close contact with a confirmed / suspected case of the COVID-19	<input type="checkbox"/> 是Yes / <input type="checkbox"/> 否No
7) 是否已完成接種兩針新型冠狀病毒疫苗 Taken 2 doses of COVID – 19 vaccines	<input type="checkbox"/> 是Yes / <input type="checkbox"/> 否No
8) 有否於比賽前48小時內進行新型冠狀病毒檢測，並取得陰性結果 Get tested for COVID-19 and received negative result within 48 hours prior to the competition	<input type="checkbox"/> 是Yes / <input type="checkbox"/> 否No